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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 18 decembrie 2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2247 din 14 decembrie 2017 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului local din data 18 decembrie 2017, ora 1100, care are 

loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Săndulescu Petronela Marinela 

2. Gâdea Gheorghe 

3. Sîrbu Mitică 

4. Nichita Tereza 

5. Ionescu Liviu-Ovidiu 

6. Dragomir Ion 

7. Cioacă Ionuţ 

8. Muscalu Ionel 

9. Ţigănilă George 

10. Matei Mihai 

11. Neacşu Lucian 

12. Ciulacu Mirela 

13. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 
 

 

Absenţi:  

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Oprişan Gigi 

3. Meclea Alina 

4. Sîrbu Adelina Veronica 

5. Ilie Clement 

6. Vladu Alexandru 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Înainte de a începe ședința 

ordinară, vă rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 13 consilieri din 19 consilieri în 

funcție. Ședința este legal constituită, putem începe.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot ordinea de zi. Cine este 

pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind actualizarea documentației tehnice, 

pentru obiectivul de investiții ”Colector apă pluvială pe strada Ramadan” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea părții de cofinanțare din 

Bugetul local pentru obiectivul de investiții ”Modernizare ansamblu străzi 

situate în Zona 2 a Municipiului Giurgiu” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.62 din data de 03.03.2017, modificată prin 

Hotărârea Consiliului Local nr.301 din data de 25.08.2017 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2017 și a Listei de investiții aferente 
 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi primul rând, vreau să vă mulțumesc pentru 

faptul că ați dat curs acestei cerințe a executivului de a aproba anumite hotărâri de 

Consiliu. După cum ați observat, marea majoritate au fost hotărâri privind investițiile în 

municipiul Giurgiu, evaluări a unor obiective de investiții, iar la ultimul punct, pentru 

faptul că în decursul anului acesta au existat economii la lucrările de investiții, în sensul 

că, între valoarea aprobată a caietului de sarcini și valoarea licitată, ultima a fost mult mai 

mică. Pentru sumele rămase nefolosite din aceste economii, s-a luat decizia ca anumite 

lucrări care sunt într-o fază de execuție sau aproape finalizate unele, să nu se mai 

finanțeze din bugetul local, ci din acele economii la credit. De aceea, a fost ultimul punct 

pe ordinea de zi. 

Totodată o să vă rog ca, în funcție de programul dvs. în zilele următoare, s-ar putea 

să mai avem una sau dacă vin mai târziu banii de la buget, chiar două extraordinare până 

la ședința ordinară. Una deja e apărută în Monitorul Oficial, alocarea unor sume de la 

bugetul de stat pentru echilibrarea bugetelor locale în sumă de 21 de miliarde. Până nu 

avem suma la finanțe, nu putem să facem hotărârea de Consiliu. Cea de-a doua o 

reprezintă o nouă rectificare de buget  care sperăm că va fi miercurea care urmează și la 

fel, vom primi anumite sume de bani.  

Și nu în ultimul rând, trebuie să aprobăm bugetul! Aici avem o problemă mare 

pentru că anul acesta, pentru anul viitor condițiile de constituire a bugetului sunt un pic 

diferite de anii trecuți, drept urmare avem nevoie de suma care va veni și algoritmul de 

calcul al sumei care va veni de la bugetul de stat. Altfel, nu ne mai permite legea să 

facem un buget din fondurile proprii și un alt buget ulterior, după ce ne vine bugetul de 

stat. Deci, trebuie să asigurăm fondurile pentru salarii și pentru cheltuielile care sunt deja 

în derulare de la începutul aprobării bugetului. Drept urmare, s-ar putea, dacă nu ne vin 

cotele defalcate și proiecția bugetului pe anul viitor, nu ne va veni până la sfârșitul anului, 

s-ar putea ca bugetul să-l aprobăm în prima sau a doua săptămână a anului viitor.  

Drept urmare, încă o dată vă mulțumesc pentru disponibilitate! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Îmi cer scuze că intervin, dar România a trecut 

prin niște momente istorice zilele acestea și am apăsat butonul la început de ședință, aș 

propune un moment de reculegere în memoria majestății sale. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1113. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

             Ionescu Liviu-Ovidiu                SECRETAR, 

           

                                           Roşu Petre                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                  Stanciu Violeta 

 


